
                                                     
                                    PROTOKÓŁ  NR XXXIV/17

z obrad  XXXIV sesji Rady Gminy Grajewo odbytej w dniu 30 listopada  2017
roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy ul. Komunalna 6. 

Na  sesji  przewodniczył  pan  Jan  Dąbrowski  -  Przewodniczący  Rady
Gminy Grajewo.
Obecnych na sesji – 13 radnych.
Sesję rozpoczęto o godzinie 10³  .⁰
Sesję zakończono o godzinie 12³ .⁰

Protokołowała – Ewa Okulska – inspektor Referatu Ogólnoorganizacyjnego.

Radni gminy obecni na sesji:

 1. Dąbrowski Jan
 2. Gardocki Mariusz

  3. Hołubiczko Irena
 4. Motus Marek
 5. Nitkowski Jan
 6. Olszewska Ewa
 7. Organek Henryk
 8. Polkowski Czesław

  9. Szumska Elżbieta
10. Walczak Tadeusz
11. Wróblewski Edward
12. Zwolińska Beata
13. Żabińska Aneta

Radni gminy nieobecni na posiedzeniu:

1. Bagiński Łukasz
2. Wysocki Sławomir Andrzej

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Szleter Stanisław – Wójt gminy 
2. Grabowski Kazimierz – Sekretarz gminy
3. Zorczykowska Monika – Skarbnik gminy



4. Dąbrowska Barbara – radca prawny Urzędu Gminy
5. sołtysi wsi – 35 osób /według załączonej listy obecności/ 

Proponowany porządek obrad:

  1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
  2. Przedstawienie porządku obrad.
  3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 26 września 2017 
      roku oraz protokołu z sesji nadzwyczajnej odbytej w dniu 18 października  
      2017 roku.               
  4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych na 
      poprzednich sesjach oraz przedstawienie informacji z działalności gminy w 
      okresie między sesjami. 
  5. Interpelacje i zapytania radnych.
  6. Przedstawienie Komunikatu Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z 
      dnia 18 października 2017 roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres
      11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok  
      podatkowy 2018.
  7. Przedstawienie Komunikatu Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z 
      dnia 20 października 2017 roku w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna,
      obliczonej według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za 
      pierwsze trzy kwartały 2017 roku. 
  8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości.
  9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i stawek za zbiorowe 
      zaopatrzenie w wodę na terenie gminy Grajewo na okres od 01.01.2018r. do 
      31.12.2018r.
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół 
      podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.   
12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
      uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy   
      Grajewo.
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania
      przestrzennego części gminy Grajewo dla terenów położonych w obrębie 
      wsi Popowo”.
14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy  
      Gminy Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami  
      wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o  
      działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok.
15. Informacja Wojewody Podlaskiego, Naczelnika Urzędu Skarbowego w 
      Grajewie, Wójta oraz Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie analizy 
      oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Gminy Grajewo oraz  
      radnych za 2016 rok.
16. Rozpatrzenie wyników przeprowadzonej w dniu 28 września b.r. przez 
      Komisję Rewizyjną kontroli oraz przyjęcie wniosków i zaleceń    
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      pokontrolnych.

17. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia Powiatowi Grajewskiemu pomocy 
      finansowej na realizację zadania inwestycyjnego pn.:”Rozbudowa drogi 
      powiatowej Nr 1807B na odcinku Wierzbowo- Boczki - Świdrowo”.
18. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Grajewo 
      za I półrocze 2017 roku, informacji o kształtowaniu się wieloletniej    
      prognozy finansowej gminy Grajewo oraz informacji o przebiegu wykonania
      planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2017 roku.
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Grajewo na rok 2017.
20. Zapytania i wolne wnioski.
21. Zamknięcie obrad.
                                                                             

Ad . 1 .

Otwarcia sesji dokonał pan  Jan Dąbrowski  - Przewodniczący Rady Gminy.   
Powitał  radnych,  pana  Wójta,  Sekretarza,  panią  Skarbnik,  radcę  prawnego,
sołtysów  wsi,  media  oraz  pracowników  Urzędu  Gminy  biorących  udział  w
dzisiejszych obradach.
Następnie, na podstawie listy obecności, Przewodniczący Rady stwierdził, że w
sesji  udział  bierze  13  radnych,  co  stanowi  quorum  do  podejmowania
prawomocnych uchwał.
 

Ad . 2 .

Przewodniczący  Rady  odczytał  porządek  obrad  dzisiejszej  sesji,  po  czym
zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  pan  Wójt  lub  radni  zgłaszają  wnioski  o
uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad ?
 Głos zabrał pan Wójt, który zawnioskował do radnych o wprowadzenie
do porządku obrad dzisiejszej sesji jako punktu 20 tematu „Podjęcie uchwały w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od obowiązku  przetargowego trybu
zawarcia umowy dzierżawy”.
Innych wniosków nie zgłoszono.
Wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  poddał  wniosek  pana  Wójta  pod
głosowanie, w wyniku którego, przy 13 głosach „za” wniosek przyjęty został
jednogłośnie.
W dalszej  części  posiedzenia  Przewodniczący Rady odczytał  porządek obrad
wraz z wniesionym punktem i ponownie poddał proponowany porządek obrad
pod głosowanie.
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W wyniku przeprowadzonego głosowania, przy 13-tu głosach „za”  Rada Gminy
jednogłośnie przyjęła porządek obrad dzisiejszej sesji.
W związku z powyższym temat „Zapytania i wolne wnioski” będzie punktem
21, a temat „Zamknięcie obrad” będzie punktem 22.

Ad . 3 .

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że protokoły z poprzednich 
sesji odzwierciedlają  szczegółowo przebieg obrad i były wyłożone do wglądu 
zainteresowanym w Biurze Rady, po czym zawnioskował do radnych o 
przyjęcie protokołów.
Radni nie zgłosili do protokołów żadnych uwag i poprawek.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał swój wniosek pod 
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr XXXII/17 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 26 września 2017 
roku oraz Protokół Nr XXXIII/17 z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy odbytej w 
dniu 18 października 2017 roku.

Ad . 4 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi, który, witając wszystkich na
dzisiejszej  sesji,  złożył  pokrótce  sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  Rady
Gminy podjętych na poprzednich sesjach stwierdzając, że organy nadzoru nie 
uchyliły żadnej z podjętych na poprzedniej sesji przez Radę Gminy uchwał, w
związku z czym uchwały są na etapie realizacji, po czym pan Wójt przedstawił
pokrótce informację z działalności gminy w okresie między sesjami. 
W dalszej części swojej wypowiedzi  pan Wójt poinformował zebranych, że w 
dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Gospodarczej, na 
którym wypracowano opinie będące m.in. tematami obrad dzisiejszej sesji i 
przedstawione zostaną przez Przewodniczącego komisji przy omawianiu 
poszczególnych tematów.
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Ad . 5 .

W punkcie „Interpelacje i zapytania radnych” sołtys wsi Przechody podziękował
panu Wójtowi i Gminnemu Zakładowi Komunalnemu za wykonanie funduszu
sołeckiego.
Do podziękowań przyłączyli się inni sołtysi wsi.

Ad . 6 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który  przedstawił
Komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18 października
2017 roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej
podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2018, która wynosi
52,49 złote za 1 dt.
Następnie pan Wójt przypomniał, że rada gminy może przyjąć cenę podaną w
komunikacie lub dokonać jej obniżki.
Przyjmując cenę zawartą w komunikacie rada nie podejmuje żadnej  uchwały,
natomiast  obniżając  tę  kwotę  rada  zobowiązana  jest  do  podjęcia  stosownej
uchwały.
W  dalszej  części  swojej  wypowiedzi  pan  Wójt  przypomniał  jakie  kwoty
obowiązywały  w  latach  poprzednich,  po  czym  zaproponował  przyjąć  cenę
podaną w w/w komunikacie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Polkowskiemu
Czesławowi  –  Przewodniczącemu  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  który
poinformował  zebranych,  że  komisja  wyraziła  opinię  o  przyjęciu  kwoty
ogłoszonej w w/w komunikacie.
Popierając  stanowisko  wyrażone  przez  komisję  Rada  Gminy  przyjęła  cenę
ogłoszoną w Komunikacie GUS tj. w wysokości  52,49 złotych za 1 dt jako cenę
do naliczania podatku rolnego na rok podatkowy 2018.

Ad . 7.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  Komunikat  Prezesa  Głównego  Urzędu
Statystycznego  z  dnia  20  października  2017  roku  w  sprawie  średniej  ceny
sprzedaży  drewna,  obliczonej  według  średniej  ceny  drewna  uzyskanej  przez
nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2017 roku, która wyniosła 197,06 zł za 1
m³.
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W uzupełnieniu pan Wójt przypomniał zebranym, że w roku bieżącym
obowiązywała kwota w wysokości 191,01 za 1 m³, po czym zawnioskował do
radnych o przyjęcie kwoty podanej w w/w komunikacie.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu
Polkowskiemu  Czesławowi  –  Przewodniczącemu  Komisji  Polityki
Gospodarczej,  który  poinformował,  że  komisja  wyraziła  opinię  o  przyjęciu
kwoty ogłoszonej w w/w komunikacie.
Popierając  stanowisko  wyrażone  przez  komisję  Rada  Gminy  przyjęła  cenę
sprzedaży drewna na rok 2017 podaną w Komunikacie GUS tj. 197,06 złotych
za 1 m³.

Ad . 8 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi, który przedstawił zebranym
projekt uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na
2018 rok oraz obowiązujące stawki tego podatku w roku bieżącym.

Następnie  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Polkowskiemu
Czesławowi  –  Przewodniczącemu  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  który
poinformował,  że  komisja  wyraziła  pozytywną  opinię  na  temat  projektu
uchwały w w/w sprawie. 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła
Uchwałę  Nr  189/XXXIV/17  w  sprawie   określenia  stawek  w  podatku  od
nieruchomości.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 9 .

Przewodniczący Rady przypomniał, że kolejnym punktem obrad dzisiejszej sesji
będzie „Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości”,
po czym udzielił głosu panu Wójtowi, który omówił pokrótce projekt uchwały w
przedmiotowej sprawie.
W dalszej części swojej wypowiedzi pan Wójt poinformował zebranych, że na
dzisiejszej sesji nie ma projektu uchwały w sprawie środków transportowych,
ponieważ Wójt proponuje pozostawienie stawek na tym samym poziomie, co w
roku bieżącym.
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W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu
Polkowskiemu Czesławowi - Przewodniczącemu Komisji Polityki 
Gospodarczej, który poinformował zebranych, że komisja jest za przyjęciem tej
uchwały.                            

W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu
nie zabrano Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła
Uchwałę Nr 190/XXXIV/17 w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 10 .

Przewodniczący  Rady  przypomniał  zebranym,  że  kolejnym  punktem  obrad
dzisiejszej sesji będzie „Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i
stawek za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie gminy Grajewo na okres od
01.01.2018r.  do  31.12.2018r.”,  po czym udzielił  głosu panu Wójtowi  gminy,
który  poinformował,  że  rozliczenie  za  dostawę wody  następuje  w oparciu  o
wskazanie wodomierzy, a w przypadku ich braku w oparciu o przeciętne normy
zużycia wody określone w Rozporządzeniu Ministra Infrastruktury z 2002 roku
w sprawie określenia przeciętnych norm zużycia wody. 
Warunki stosowania cen i opłat oraz standardy jakościowe obsługi odbiorców
zgodne są z uchwałą Rady Gminy Grajewo z 2006 roku w sprawie regulaminu
dostarczania wody.
Gmina nasza stosuje jednakową taryfę dla wszystkich grup odbiorców.
W  dalszej  części  swojej  wypowiedzi  pan  Wójt  przypomniał,  że  na  dzień
dzisiejszy za dostawę wody obowiązuje kwota w wysokości 2,67 złotych, na rok
2018 proponuje się 2,77 złotych/m³  plus 8 % podatek VAT, co oznacza wzrost o
10 groszy.
Następnie  pan Wójt  poinformował,  że  taryfę dla  zbiorowego zaopatrzenia  w
wodę na terenie Gminy Grajewo opracowano zgodnie z przepisami ustawy o
zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków oraz z
przepisami wykonawczymi do tej ustawy, a cenę i stawkę opłat zawartą w 
taryfie  określono  na  podstawie  niezbędnych  przychodów  dla  prowadzenia
działalności  w  zakresie  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  na  terenie  Gminy
Grajewo.
Na  zakończenie  swojej  wypowiedzi  pan  Wójt  przypomniał,  że  sieć
wodociągowa jest coraz starsza, a  w niedługim czasie trzeba będzie zastanowić
się nad wymianą urządzeń pomiarowych - wodomierzy na wodomierze radiowe,
co oznacza wymianę około 1.000 liczników.
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Następnie  pan  Wójt  przedstawił  zebranym  projekt  uchwały  w  sprawie
zatwierdzenia taryfy cen i stawek za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie 

gminy Grajewo na okres od 01.01.2018r. do 31.12.2018r.”, po czym zwrócił się
z prośbą do radnych o przyjęcie zaproponowanej stawki.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej Anecie – Wiceprzewodniczącej Komisji Polityki Gospodarczej, która
poinformowała zebranych, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania,  w  którym  udział  wzięło  12
głosujących  Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 191/XXXIV/17 w
sprawie zatwierdzenia taryfy cen i stawek za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na
terenie gminy Grajewo na okres od 01.01.2018 r. do 31.12.2018 r.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad . 11 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Sekretarzowi,  który  przedstawił
zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dostosowania sieci
szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.   

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Żabińskiej Anecie –
Wiceprzewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która   poinformowała
zebranych, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.                            

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania, w którym udział wzięło 11 radnych
Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  192/XXXIV/17  zmieniającą
uchwałę  w sprawie  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych i  gimnazjów do
nowego ustroju szkolnego.   
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 12 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który  informując,  że
proponowana  zmiana  studium  obejmuje  tereny  położone  w  obrębie  wsi
Kurejewka, Mareckie i Dybła, przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie
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przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Grajewo.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej Anecie – Wiceprzewodniczącej Komisji Polityki Gospodarczej, która
poinformowała zebranych, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

W wyniku przeprowadzonego głosowania, w którym udział wzięło 11 radnych
Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  193/XXXIV/17  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Grajewo.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 13 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi gminy, który w wypowiedzi
swojej  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie zmiany  „Miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  części  gminy  Grajewo  dla  terenów
położonych w obrębie wsi Popowo”.
Poza  tym  pan  Wójt  poinformował,  że  zgodnie  z  ustawą  o  planowaniu  i
zagospodarowaniu przestrzennym w okresie wyłożenia do publicznego wglądu i
w ciągu 14 dni po zakończeniu okresu wyłożenia nie wniesiono żadnych uwag
dotyczących projektu zmiany w/w planu.

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Żabińskiej Anecie –
Wiceprzewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która  poinformowała
zebranych, że komisja wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w
przedmiotowej sprawie.
         W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania, w którym udział wzięło 11 radnych
Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  194/XXXIV/17  w  sprawie
zmiany  „Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  gminy
Grajewo dla terenów położonych w obrębie wsi Popowo”.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 14 .
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Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Sekretarzowi  gminy,  który  w
wypowiedzi swojej omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego 

programu współpracy  Gminy Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz z
podmiotami  wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o  
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok.

Następnie  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Polkowskiemu
Czesławowi  –  Przewodniczącemu  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  który
poinformował,  że  komisja  wyraziła  pozytywną  opinię  na  temat  projektu
uchwały w przedmiotowej sprawie.
         W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu
nie zabrano Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania, przy 12 głosujących  Rada Gminy
jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  195/XXXIV/17  w  sprawie  uchwalenia
Rocznego  programu  współpracy  Gminy  Grajewo  z  organizacjami
pozarządowymi oraz z podmiotami  wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia  2003r.  o  działalności  pożytku publicznego i  o  wolontariacie  na
2018 rok.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 15 .

Przewodniczący Rady odczytał informację Wojewody Podlaskiego o wynikach
analiz  oświadczeń  majątkowych  złożonych  przez  Wójta  Gminy  Grajewo  i
Przewodniczącego Rady Gminy Grajewo za 2016 rok.
Następnie  pan  Wójt  przedstawił  informację  na  temat  złożonych  oświadczeń
majątkowych za 2016 rok przez pracowników Urzędu Gminy Grajewo. 
W dalszej części obrad Przewodniczący Rady odczytał informację Naczelnika
Urzędu Skarbowego w Grajewie o wynikach analizy oświadczeń majątkowych
złożonych przez radnych Gminy Grajewo za 2016 rok.
Na zakończenie informację na temat złożonych przez radnych Gminy Grajewo
oświadczeń  majątkowych  za  2016  rok  złożył  Przewodniczący  Rady  Gminy
Grajewo.

Ad . 16 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Motus Markowi – Przewodniczącemu
Komisji  Rewizyjnej,  który  przedstawił  wyniki  z  przeprowadzonej  w dniu 28
września  b.r.  przez  Komisję  Rewizyjną  kontroli,  w  wyniku  której  nie
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stwierdzono żadnych nieprawidłowości, w związku z czym nie sformułowano
żadnych wniosków, nie wydano też żadnych zaleceń pokontrolnych.

Ad . 17 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi gminy, który w wypowiedzi
swojej omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Grajewskiemu
pomocy  finansowej  z  budżetu  gminy  na  2017  rok  w  wysokości  12.184,00
złotych na dofinansowanie realizacji  zadania inwestycyjnego pn.:”Rozbudowa
drogi powiatowej Nr 1807B na odcinku Wierzbowo- Boczki - Świdrowo”.

Następnie  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Polkowskiemu
Czesławowi  –  Przewodniczącemu  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  który
poinformował,  że  komisja  wyraziła  pozytywną  opinię  na  temat  projektu
uchwały w przedmiotowej sprawie.
         W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie, w wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie
podjęła  Uchwałę  Nr  196/XXXIV/17  w  sprawie  udzielenia  Powiatowi
Grajewskiemu  pomocy  finansowej  na  realizację  zadania  inwestycyjnego
pn.:”Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1807B na odcinku Wierzbowo- Boczki -
Świdrowo”.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 18 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani  Skarbnik,  która  przedstawiła
informację o przebiegu wykonania budżetu gminy Grajewo za I półrocze 2017
roku, informację o kształtowaniu się wieloletniej  prognozy finansowej gminy
Grajewo  oraz  informację  o  przebiegu  wykonania  planu  finansowego
samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2017 roku.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  odczytał  Uchwałę  Nr
RIO.V-00320-29/17  składu orzekającego  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w
Białymstoku z dnia 19 września 2017 roku w sprawie wyrażenia pozytywnej
opinii  o  przedłożonej  przez  Wójta  Gminy  Grajewo  informacji  o  przebiegu
wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2017 roku.

Rada Gminy przyjęła informacje do akceptującej wiadomości.

Ad . 19 .
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Przewodniczący Rady udzielił  głosu pani Skarbnik gminy, która przedstawiła
zebranym propozycje zmian w budżecie gminy na 2017 rok polegających na 

zwiększeniu dochodów o kwotę w wysokości 244.170,41 złotych i zmniejszeniu
dochodów o kwotę 53.766,00 złotych oraz dokonaniu zmian w planie wydatków
budżetu gminy polegających na zwiększeniu wydatków o kwotę  423.734,00
złotych  i  zmniejszeniu  wydatków  o  kwotę  w  wysokości  231.329,59
złotych. 

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu
Polkowskiemu  Czesławowi  -  Przewodniczącemu  Komisji  Polityki
Gospodarczej, który poinformował zebranych, że komisja jest za przyjęciem tej
uchwały.                            

W  otwartej  przez  Przewodniczącego  dyskusji  radni  stwierdzili,  że
proponowane zmiany są w pełni uzasadnione.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła
Uchwałę Nr 197/XXXIV/17 w sprawie zmian w budżecie Gminy Grajewo na
rok 2017.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 20 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który  omówił  projekt
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu
Polkowskiemu  Czesławowi  -  Przewodniczącemu  Komisji  Polityki
Gospodarczej, który poinformował zebranych, że komisja jest za przyjęciem tej
uchwały.                            

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła
Uchwałę  Nr  198/XXXIV/17  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 21 .
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W punkcie „Zapytania i wolne wnioski” głosu nie zabrano.

Ad . 22 .

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował
wszystkim  za  udział  w  posiedzeniu  zamykając  XXXIV  sesję  Rady  Gminy
Grajewo.

                               
                                 Na tym protokół zakończono.

Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady

Ewa Okulska                                                                    Jan Dąbrowski
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